
Simru SİLAHTAROĞLU

Havadis mühim!

>2'de

Yaban 
domuzları 
şehre indi3

�ANEKO Başkanı İsmail Çağlar, 
otomobil şarj istasyonların her 
binada zorunlu hale getiril-
mesi gerektiğini belirt-
terek “Bu son derece 
önemli” dedi. 5’te

ZORUNLU OLSUNT                                       RSE
KÖŞE

Talya’dan 
Muratpaşa’ya dava

İdris ÖZYOL sayfa 4’te

�Okulların açılmasına az 
bir zaman kala Ticaret Ba-
kanlığı kırtasiyelere yöne-
lik denetimleri sıklaştırdı. 
Ekipler, fahiş fiyat kontrolü 
de yaptı. 3’te

�GENÇlEr 5 yıllık süreçte, 
özellikle kendilerine yöne-
lik olarak yapılmasını is-
tedikleri projeleri dile ge-
tirdi. Sorunlar ve öneriler 
konuşuldu. 2’de

KıRtaSİYeLeRe ‘KİmYaSaL’ 
ve ‘fahİş fİYat’ deNetİmİ

‘GeNçLİK StRatejİLeRİ’
tOpLaNtıSı tamamLaNdı

İl Ticaret Müdürlüğü 
ekipleri, kırtasiyelere 

şok denetim yaptı. 
Denetimde, ürünlerden 

numuneler alındı

Büyükşehir Belediyesi, 
Gençlik Stratejileri 

Toplantısı düzenledi. 
Toplantıda, çözüm 
önerileri dinlendi
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SıNıRLaRa 
dİKKat!

DSÖ’nün maymun çiçeği virüsüyle ilgili küresel acil 
durum ilan etmesinin ardından Dr. Figen Sarıgül Yıldırım, 

sınır bölgelerine azami dikkat gerektiğini vurguladı

�AntAlyA Tabip Odası Üyesi ve 
Enfeksiyon Hastalıkları Uzmanı 
Doç. Dr. Figen Sarıgül Yıldırım, 
dünya genelinde maymun çiçeği 
virüsünün ciddi bir tehdit oluştur-
maya başladığını söyledi.

�yıldırıM, “Dikkat etmemiz ge-
reken nokta; sınırlarımız. Çünkü 
hastalığın yoğun yayılım gösterdi-
ği ülkelerden, kontrolsüz girişler 
olabiliyor. Bu kontrolsüzlük, virüsü 
ülke içinde yaygınlaştırır” dedi. 4’te

Cİddİ tehdİt OLUştURUYOR vİRÜSÜ YaYGıNLaştıRıR

GÜVEN 
GÜNEŞ

dÜNYa SaĞLıK 

ÖRGÜtÜ UYaRıda 

BULUNdU

�ukrayna Konsolosu Voronin, 
kentte ikamet izni olan 15 bin 272 
Ukraynalı yaşadığını söyledi. 8’de

emrecan 
imzayı attı
�AnTAlYASpOr’DA bu sezo-
nun 7’nci transferi olan Emre-
can Uzunhan için imza töreni 
düzenlendi. 7’de

BİNaLaR İçİN şaRj 
İStaSYONU ÖNeRİSİ

Oto Galerisi Esnaf Odası 
Başkanı İsmail Çağlar, şarj 

istasyonlarının eski binalarda 
da zorunlu hale getirilmesi 

önerisinde bulundu

GÜVEN 
GÜNEŞ

akdeniz Üniversitesi’ne
11 bin yeni öğrenci

�AKdENİz Üniversitesi’nde YKS 
yerleştirme sonuçlarına göre li-
sans ve ön lisans kontenjanları 
yüzde 100 doldu. 8’de

Ukraynalı sayısını
konsolos açıkladı

Başkan Böcek, Altın Portakal Film 
Festivali için “Geçen yıl hepimize 

yaşatılmak istenen olumsuzluklara 
rağmen, bu yıl yeniden en iyisini 

yapmak bizim görevimiz” dedi 

altın portakal için  
Başkan garantisi

�BU yıl 5-12 Ekim’de gerçekleştirilecek Altın 
portakal Film Festivali ile ilgili açıklama ya-
pan Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin 
Böcek, tüm sinema emekçilerine teşekkür 
ederek, “Festivalimizi sinema sektörümüzle 
birlikte yapacağız” diye konuştu. 6’da

eN İYİSİNİ
YapmaK BİZİm 

GÖRevİmİZ
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Havadis mühim!
Emeklilere çift maaş müj-

desi geldi Ankara’dan, 
12 bin 500’e razı gelen 

emekliye büyük sürprizin 
adı ‘Tamamlayıcı Emeklilik 
Sistemi’. Demek oluyor ki 
çift maaş ödemesi ile emek-
liler için önemli bir finansal 
dönem başlıyor. Orta Vadeli 
Program kapsamında yer 
alan tamamlayıcı emek-
lilik sitemi TES nedeniyle 
emekli, hem SGK’dan hem 
de TES’den maaş alacakmış. 
Amma velakin çift maaş 
almanın da koşulları var-
mış. Emeklilerin şimdilerde 
merakla araştırdığı sorular 
arasında çift maaş alma 
şartları yer alıyor. Temmuz 
ayında yaşanan maaş zam-
mının beklentilerin altında 
kalması sonrası bu sistem, 
emekliye moral kaynağı olur 
mu dersiniz?

***
Açıkçası durum ahval 

az biraz karışık gibi. Hem 
deniyor ki, ‘Tamamlayı-
cı Emeklilik Sistemi’nden 
yararlanmanın şartları var’ 
hem de Ağustos ayında çift 
maaş ödemesinin yapılacağı 
iddiası var. Yani yapılacak 
ekstra bir ödeme. Yemin ol-
sun benim aklım fena halde 
karıştı ödeme takvimi ve de-
taylar da verilince, emekliye 
düşen bir an önce banka 
hesaplarını kontrol etmek. 
De, henüz Tamamlayıcı 
Emeklilik Sistemi’ne girme-
den emekliye hem TES’den, 
hem SSK’dan nasıl çift 
ödeme yapılacak? Hani bir 
de koşullar varmış ya. Neyse 
ilerleyen günlerde fikri takip 
yapılır elbet. Şimdilik bu 
havadisi ikinci bir emeklilik 

sistemi olarak düşünelim. Ve 
de işi fazla karıştırmayalım 
değil mi?

***
Gelelim sosyolojik sorun-

lara. Mesela işsizlik soru-
nuna, ekonominin patronu 
“İşsizlik Haziran ayında yük-
seldi” diyor ve üç kişiden bi-
rinin işsiz olduğu belirtiliyor. 
TÜİK de rakamsal veriler ile 
artan işsizliği kabul ediyor. 
Eh vatandaş ise bu gerçeği 
zaten biliyor ve yaşıyor, 
maalesef. Maaşlar asgari ya, 
standartlar da asgari. Sonuç, 
giderler artıyor gelirler sabit. 
Hatırlarsınız bir zamanlar 
orta direk diye bir sınıf var-
dı. Ne zengin ne fakir idare-i 
maslahat türünden yaşamını 
sürdüren. Sahiden ne oldu 
da bu orta direk yok oldu? 
Hayatlar mı küçüldü? 

***
İstesek de istemesek de 

bulaştık bir kere. Ülke 
siyaseti, ülkenin ekonomik 
gidişatı, liderler ne diyor 
ne demiyor. Derken gürül-
tülü patırtılı hatta beddualı 
haberler, akil adamların 
katıldığı açık oturumlar 
falan. Gündemin nabzını 
tutuyoruz. Da, gündemin 
nabzı falan derken fırlayan 
nabızlarımızı tutamaz olduk. 
Peki, o zaman ne yapalım? 
Memleket meselelerinden 
uzak mı duralım, yoksa 
‘adam sende’ deyip ‘ortaya 
karışık’ mı diyelim. Veya 
‘mazeretimiz var’ mı diye-
lim, iyi de mazeret beyan 
etmek de mazeret değil ki. 
Toplum olarak hepimiz, 
çözüm istiyor ve bekliyoruz. 
Her şeye rağmen güzel bir 
hafta sonu diliyorum.                                                                                                          

HAYATA GÜLÜMSE

AnTALyA Büyükşehir Belediye Başka-
nı Muhittin Böcek’in “Bu şehri gençlerle 
birlikte yöneteceğiz” sözü doğrultusun-
da, yönetimde gençlerin de söz ve fikir-
lerinin dinlenmesi, bakış açılarının yan-
sıtılması ve katılımcılığının arttırılması 
amacıyla, Büyükşehir Belediyesi Genç-
lik ve Spor Hizmetleri Dairesi Başkanlığı 
tarafından “Gençlik Stratejileri Toplantı-
sı” düzenlendi. Antalya Büyükşehir Be-
lediyesi Gençlik Kampı ve Eğitim Merke-
zi’nde düzenlenen toplantıya, Antalya 
Büyükşehir Belediyesi Başkan Danış-
manı Ayşegül Şahin Pencik, Gençlik ve 
Spor Hizmetleri Dairesi Başkanı nuret-
tin Tonguç, Dış İlişkiler Dairesi Başka-
nı Zeynep Tuğçe Çiftçibaşı Güç, Gençlik 
Örgütleri Forumu (GoFor) Genel Koordi-
natörü Hasan Oğuzhan Aytaç, gençlik 
dernekleri, kamu kurumu temsilcileri, 
üniversite temsilcileri ve bağımsız genç-
ler katılım sağladı. 

FARKLI ALANLARDA                        
ÇÖZÜM ARANDI

Gençler toplantıda önümüzdeki 5 yıl-
lık süreçte, özellikle kendilerine yönelik 
olarak yapılmasını istedikleri projeleri 
dile getirdi. Projelerin yapılabilirliği, ar-
tıları, eksileri ve çözüm önerilerinin tar-
tışıldığı toplantıda, barınma, kültür-sos-
yal, istihdam, kariyer, girişimcilik, spor, 

sağlıklı yaşam ve iyi olma hali, eğitim 
ve katılım gibi alanlarda sorunlar ve 
stratejik plana eklenebilecek öneriler ko-
nuşuldu. Çözüm önerileri, Antalya Bü-

yükşehir Belediyesi’nin 5 yıllık süreçte 
oluşturacağı stratejik planda önemli yer 
tutacak. 

Antalya Büyükşehir Belediyesi Baş-

kan Danışmanı Ayşegül Şahin Pencik, 
toplantı ile ilgili, “Tüm gençlerin tem-
sil edildiği bir ortamdayız. Toplantıda 
alacağımız kararlar, Antalya Büyükşe-
hir Belediyesi’nin önümüzdeki 5 yıl için 
hazırlayacağı stratejik planda, gençlere 
nasıl yer verilmesi gerektiğine dair bir 
yönlendirme şeklinde olacak. Burada, 
gençlerin kaygılarını, beklentilerini, ge-
lecekle ilgili sorunlarını ve çözüm öneri-
lerini dinliyoruz. Gençlerin burada öne-
receği şeyler, bizim stratejik planımızın 
bir parçası olacak” dedi. 

Antalya Büyükşehir Belediyesi Genç-
lik ve Spor Hizmetleri Dairesi Başkanı 
nurettin Tonguç da Büyükşehir Beledi-
yesi olarak, gençlerle yapılan çalışmalar 
konusunda, Türkiye’de öncü oldukları-
nı söyledi. Tonguç, “Önümüzdeki 5 yıl-
lık süreçte neler yapabileceğimizi genç-
lere soruyoruz. Onlar nasıl bir Antalya 
istiyor, onlar için neler değerli onları öğ-
renmeye çalışıyoruz. Mart ayında da 
Gençlik Çalıştayı yapmıştık, Başkanı-
mız Muhittin Böcek, Gençlik Deklaras-

yonu’nu imzaladı. Bu çalıştayın sonuçla-
rını aldık. Şimdi de gençlerin önerilerini 
dikkate alıp, stratejik planı oluşturaca-
ğız“ diye konuştu.

Gençlik Örgütü Forumu (GoFor) Prog-
ram yöneticisi Ezgi Gedik de, Gençlik Ör-
gütleri Forumu’nun, Türkiye’deki gençlik 
örgütlerinin çatı yapılanması olduğunu, 
farklı şehirlerdeki 57 gençlik örgütünü 
temsil ettiğini söyledi. Gedik, “Bilindi-
ği üzere yerel seçimlerin ardından, ye-
rel yönetimlerin 5 yıllık bir stratejik plan 
hazırlaması gerekiyor. Biz de GoFor ola-
rak, gençlerin bu stratejik planlarda yer 
alması için çalışmalar yürütüyoruz. An-
talya Büyükşehir Belediyesi de, gençle-
rin öneri, fikir ve ihtiyaçlarının, bu stra-
tejik plana dahil olması için böyle bir 
toplantı düzenledi. Bu, Antalya Büyük-
şehir Belediyesi’yle yaptığımız ilk çalış-
ma değil. Mart ayında da bir Gençlik Ça-
lıştayı düzenlenmişti. Oldukça kapsamlı 
bir programdı. O toplantının raporunu 
Sayın Muhittin Böcek’e sunduk. Bugün 
de buradan çıkan sonuçları, o rapora ek-
leyeceğiz. “ diyerek sözlerini tamamla-
dı. Efem Akdeniz Gençlik ve Spor Der-
neği Gençlik Lideri Elif Çetin, gençlerin, 
fikrini belirtebilmesi için güzel bir fırsat 
yakaladıklarını, bu tarz etkinlikler saye-
sinde, seslerini yöneticilere duyurabil-
diklerini söyledi.  İHA

KEMER Belediye-
si Fen İşleri Mü-
dürlüğü ekip-
leri Kemer’e 
bağlı Bey-
cik Mahallesi 
Başören mev-
kiinde yol yapım 
çalışmalarını sürdür-
dü. Belediye ekipleri, Beycik’te 
çeşitli kurumlar tarafından ya-
pılan çalışmalar neticesinde bo-
zulan yollarda kilitli parke taşı 
döşeme işine devam ediyor. Be-
lediye ekipleri ayrıca Kuzdere ve 
Arslanbucak mahallelerinde çe-
şitli nedenlerle oluşan ve tehli-
ke arz eden çukurları da doldu-
rarak yama çalışmaları yapıyor. 

Fen İşleri Müdürlü-
ğü ekipleri, as-

falt dönüşüm 
makinesi ile 
eski asfal-
tı eritip tek-

rar kullanılabi-
lir hale getirerek, 

lokal yama ve çukurları 
kapatmakta kullanıyor.

Kemer Belediye Başkanı ne-
cati Topaloğlu, ilçe genelinde bü-
yük bir özveri ile çalışmaları-
nı sürdüren ekiplere teşekkür 
ederek, “Vatandaşlarımızın ya-
şamını kolaylaştırmak için ilçe 
genelinde çalışmalarımıza ara 
vermeden, büyük bir özveri ile 
devam ediyoruz” dedi. DHA

KEPEZ Belediyesi, kent mobilyaları, 
oyun alanları ve yeşil bitki örtüsü za-
rar gören mahalle parklarını yeniden 
revize ederek, daha da güzelleşti-

riyor. Kepez Belediye Başkanı Mesut Koca-
göz’ün, ‘mevcut parkları yenileyerek, daha 
güvenli hale getirme’ projesi kapsamında il-
çedeki mahalle parklarında bakım ve onarım 
çalışması yapılıyor. Kepez Belediyesi Park ve 
Bahçeler Müdürlüğü, bugüne kadar 10 ma-
hallede gerçekleştirdiği park tadilatı hizmeti-
ni Teomanpaşa Mahallesi’nde sürdürdü.

AYNI ANDA İKİ PARK YENİLENDİ

Mahallede, 2281 Sokak ile 2290 Sokak’ta 
bulunun iki park, baştan sona revize edil-
di. yapım ekipleri, toplamda 3 bin 73 metre-
kare alanı kapsayan iki yeşil alanın zarar gö-
ren bahçe mobilyaları, çocuk oyun parkı ile 
spor aletlerini onardı. Tamir edilemeyecek 
kadar zarar gören banklar, piknik masala-
rı ve kamelyalar yenileriyle değiştirildi. Park-
ların, çapa makinesiyle kazılan topraklaşan 
bölümlerine çim tohumu atıldı. Boyanan ve 
tamir edilen çocuk oyun parkının zemini, ye-
nilendi. Kırılan bordür taşları ile yürüyüş yol-
larındaki kilit taşları tamir edildi. Ağaçların 
dalları budanırken, parklara zeytin ve Benja-
min ağacı fidanı dikildi.

Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz, 

tadilat çalışması yapılan parklarda incele-
melerde bulundu. Başkan Mesut Kocagöz, 
inceleme sırasında belediye işçilerine çalış-
malarında yardımcı oldu. Başkan Kocagöz, 
işçileriyle beraber Benjamin ağacı fidanını 
toprakla buluşturdu. Başkan Kocagöz, ma-

halle parklarını yenilemeye, yeni yeşil alan-
lar üretmeye devam edeceklerini söyledi. 
Teomanpaşa Mahallesi Muhtarı Hüseyin De-
mir ve bölge ve sakinleri, iki parkın baştan 
sona revize edilmesinden duydukları mem-
nuniyeti dile getirdiler.  İHA

Yenilenen parka ilk 
fidan BaŞkan’dan
Kepez Belediyesi tarafından Teomanpaşa Mahallesi’nde iki parkta bakım ve 

onarım çalışması gerçekleştirilirken, ilk ağaç fidanını Başkan Mesut Kocagöz dikti

Gençlİk Stratejİlerİ toplantıSı tamamlandı
Büyükşehir Belediyesi, belediyelerin 5 yıllık planları olan Stratejik Planlarına, 

gençlik bakış açısını yansıtmak, fikrini almak ve katılımcılığını arttırmak 
adına, Gençlik Stratejileri toplantısı düzenledi. Toplantıda, gençlerin kaygıları, 

beklentileri, gelecekle ilgili sorunları ve çözüm önerileri dinlendi

ALAnyA Üniversitesi’nde tüm bölümle-
rinde yüzde 90’I dolmuş durumda. Üniver-
sitenin geniş bölüm yelpazesi, öğrencilerin 
tercihlerini üniversite lehine kullanmala-
rında etkili oldu. Alanya Üniversitesi Mü-
tevelli Heyeti Başkan Vekili Murat Kırcı, 
bu başarıyla ilgili şunları söyledi: “Alan-
ya Üniversitesi yeni bölümler için yıllardır 
yÖK’ten izin talep etmekteydi ancak eği-
tim öğretim için gerekli yerleşke alanını su-
namadığı için yeni bölüm açma izni ala-
mamaktaydı. Bu yıl ÖHEP kolejinin kiracı 
olarak kullandığı üniversiteye ait binanın 
tahliye edilmesinin kesinleşmesi ile yÖK’e 
bu doğrultuda verilen taahhütle 6 yeni bö-
lüm açma izni alındı. yapılan etkili tanıtım 
çalışmalarının da etkisiyle yeni açılan 6 bö-
lümde yüzde 100 doluluk oranı yakalandı. 
Bu doluluk oranı, üniversitemizin sundu-
ğu nitelikli eğitim, öğrenci odaklı yaklaşım 
ve modern kampüs imkanlarının bir sonu-
cudur. Öğrencilerimize en iyi eğitim orta-
mını sunmak için sürekli çalışıyoruz ve bu 

doluluk oranı, doğru yolda olduğumuzu bir 
kez daha gösteriyor. ÖHEP Koleji’nin boşalt-
tığı arazi Hamdullah Emin Paşa Kampüsü 
olarak isimlendirildi ve bu yerleşkede yeni 
açılan bölümler, yabancı Dil Hazırlık Okulu, 
İktisadi, İdari ve Sosyal Bilimler Fakültesi, 
TÖMER ve SEM birimler yer alacak.”

BÜYÜYEN BİR KURUM 

Murat Kırcı, üniversitenin mevcut proje-
leri ve gelecekteki çalışmaları hakkında da 
bilgi paylaştı. Kırcı, akademik kadroyu güç-
lendirmeye devam ettiklerini ve yeni öğ-
renciler için hazırlıkların tüm hızıyla sür-
düğünü aktardı. Kırcı, üniversitenin hızla 
gelişen ve büyüyen bir eğitim kurumu ol-
duğunu hem akademik hem de fiziki alt-
yapı anlamında önemli adımlar attıklarını 
dile getirdi. Üniversitenin uluslararası stan-
dartlarda eğitim sunma vizyonuyla hare-
ket ettiğini belirten Kırcı, bu doğrultuda ha-
yata geçirilmesi planlanan projeler ile ilgili 
çalışmaların sürdüğüne dikkat çekti.  DHA

alanya Üniversitesi’nde 
yeni açılan bölümler de doldu

Alanya Üniversitesi, bu yıl da başarı grafiğini yükselterek öğrenci tercihinde 
öne çıktı. Öğrenci Seçme ve Yerleştirme Merkezi (ÖSYM) tarafından açıklanan 

Yükseköğretim Kurumları Sınavı (YKS) sonuçlarına göre Alanya Üniversitesi, tüm 
bölümlerinde yüzde 90, yeni açılan bölümlerde ise yüzde 100 doluluk oranına ulaştı

kemer’de altyapı 
çalışmaları sürüyor
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HAKLARıNDA ayrı ayrı kesinleşmiş 12 yıl 6 ay hapis 
cezasıyla aranan 2 şahıs yakalandı. Asayiş Şube Müdür-
lüğü Jandarma Suç Araştırma Timi ve Döşemealtı İlçe 
Jandarma Komutanlığı Asayiş ekipleri, aranan şahıslara 
yönelik çalışmalarını sürdürüyor. Yakalanan şüpheliler, 
adli makamlarca tutuklanarak cezaevine gönderildi. İHA

Daha fazla kaçamadılar 

Konyaaltı’da bir huzurevinde 
çıkan yangın panik yarattı. Yangın, 
saat 18.00 sıralarında Konyaaltı ilçe-
sine bağlı Toros Mahallesi 836 sokak 
üzerinde bulunan 5 katlı özel bir 
huzurevinin 1’inci katında, klima-
nın patlamasıyla çıktı. Huzurevin-
de yangın alarmının çaldığını fark 
eden çalışanlar durumu 112 Acil 
Çağrı Merkezi’ne bildirdi.

İhbarla bölgeye çok sayıda polis, 
itfaiye ve sağlık ekibi sevk edildi. İt-
faiye ekipleri huzurevinde çıkan 
yangını kısa sürede kontrol altına 
alırken, dumandan etkilenen Yüksel 
Çankaya, Kerim Güven, Ahmet Şük-
rü Peker odalarından tahliye edile-
rek, hastaneye kaldırıldı. Huzure-
vinde kalan diğer kişiler de ekipler 
tarafından tahliye edildi. Sağlık 
ekiplerince kontrolleri yapılan kişi-
ler ise tekrar odalarına yerleştirildi.

Huzurevinde kalan Ali Yıldız (86), 

“Uyuyacaktım. Birden uyandım. 
Aşağıya indim bu olay yaşanmış. 
Ben de yara yok çok şükür” dedi.

Babasını ziyarete gelen Ali Yıl-
dız’ın kızı Gülbahar Bal (58) ise 
“Alarm çaldı. Ben lavaboya gitmiş-
tim. Babama yangın alarmının çal-

dığını ve dışarıya çıkmamız gerek-
tiğini söyledim. Ondan sonra orada 
görevli geldi. Babamı aldım ve çıkar-
dım. Yangından etkilenenler olmuş. 
Babamın arkadaşları da etkilen-
miş. Ben çok üzüldüm” diye konuş-
tu. dHa

oKulların açılmasına az bir 
zaman kala Ticaret Bakanlığı 
kırtasiyelere yönelik denetim-
leri sıklaştırdı. Bakanlık eş za-

manlı olarak Türkiye genelinde 10 ilde 
denetim yaptı. Ürünlerin tek tek fiyat 
etiketinin olup olmadığını kontrol eden 
Antalya İl Ticaret Müdürlüğü ekiple-
ri, fahiş fiyat kontrolü de yaptı. Özellik-
le öğrencilerin okuldayken sürekli te-
mas halinde olacağı kalem, silgi, boya 
kalemleri, defter, çanta, kalemlik gibi 
ürünlerin üretim sertifikaları da ince-
lendi. Gümrük ve Dış Ticaret Bölge Mü-
dürlüğü ekipleri bu ürünlerden numu-
neler alarak, sağlığa zararlı kimyasal 
madde tespiti yapılması için incelen-
mek üzere laboratuvarlara gönderdi.

ŞİKAYETLER DEĞERLENDİRİLİYOR

Baskınların yanı sıra vatandaştan 
gelen şikayetler de değerlendiriliyor. 
Gelen şikayetlere göre ürünlerden ay-

rıca numuneler alınarak inceleniyor. 
Ürünlerde zararlı kimyasal madde tes-
piti halinde bakanlık ürünlerin piyasa-
dan toplatılması kararını veriyor. Üre-
tici Türkiye sınırları içindeyse üreticiye, 
ithal edilmişse de ithalatçıya 250 bin li-
radan başlayan para cezası veriliyor. 
Raflarda fiyat etiketi bulunmayan her 
ürün başına da işletmeye 2 bin 200 lira 
para cezası veriliyor. Antalya İl Ticaret 

Müdürü Halil Özşahan, denetimlerin 
yıl içinde yapıldığını, okulların açılma-
sına az bir zaman kala sıklaştırdıkla-
rını söyledi. Zincir marketlerde henüz 
kırtasiye ürünlerinin satılmaya başla-
madığını, o marketleri de yakından iz-
lediklerini belirten Özşahan, “Geçen yıl 
yapılan denetimlerde bazı kırtasiyeler-
de sağlığa zararlı ürünlerin satıldığını 
tespit ettik. Cezai işlemleri uyguladık. 

Bu yıl da denetimleri sıkı şekilde yapı-
yoruz. Etiket yoksa 2 bin 200 lira para 
cezası uyguluyoruz” dedi. Geçen yılki 
denetimlerde 5 kırtasiyede sağlığa za-
rarlı kimyasal madde içeren ürün sa-
tışının yapıldığının tespit edildiği ve 
cezai işlem uygulandığı öğrenildi. Kon-
yaaltı ilçesinde denetim yapılan kır-
tasiyede herhangi bir olumsuzluğun 
rastlanmadığı belirtildi. dHa

TRAfİK Denetleme Şube Müdürü İd-
ris Kan’ın da aralarında bulunduğu 
ekipler sürücülere trafik kuralları, mo-
tosiklet kullanımı, güvenli sürüş ve 

kaskın önemi hakkında bilgilendirme 
yaptı. Antalya genelinde ciddi bir mo-
tosiklet sıkıntısı olduğunu belirten Tra-
fik Denetleme Şube Müdürü İdris Kan, 

“Vatandaşlardan motosiklet kullanan-
lar hakkında yaşanan sıkıntılarla ilgili 
bilgiler geliyor. Bizler de bunun üzerine 
sıkı bir denetime başladık. Arkadaşları-
mız sizleri trafikte nasıl hareket edece-
ğiniz konusunda ve öncelikle kask kul-
lanımı hakkında bilgilendirecek. Bir de 
kaldırımlarda ve yaya yollarında ke-
sinlikle motosikletlerin bulunmama-
sı gerekiyor. Bu akşam sizlere ceza kes-
meyeceğiz. Bir nevi eğitim faaliyetinde 
bulunacağız” dedi.

Motosiklet sürücülerini kask kullanı-
mı ve sürüş güvenliği başta olmak üze-
re çeşitli konularda bilgilendiren Polis 
Memuru Erdinç Akman ise motosikle-
tin günümüz şartlarında en pratik ve 
ulaşımı en kolay araçların başında gel-
diğini belirtti. Motosikleti güvenilir bir 
hale getirmenin kullanıcıların elinde 

olduğunun altını çizen Erdinç, “Moto-
siklet kullanımız sırasında muhakkak 
standartlara uygun kaskınızın olması-
nın yanı sıra, özellikle ellerinizi, bel böl-
genizi, dirsek ve dizlerinizi koruyacak 
diğer güvenlik ekipmanlarını da taşı-
manız mümkün. Bunları kullanırsanız 
eğer kendinizi güvence altına alırsınız” 
ifadelerini kullandı.

YAYALARA DİKKAT çEKTİ

Motosiklet kullanıcılarının özellik-
le yaya yolları ve kaldırımları sık sık 
kullandığını hatırlatan Akman, “Bizler 
motosiklet kullanıcıları tarafından çok 
fazla ihlal ettiği yaya yollarının, kaldı-
rımların kullanıldığını da görüyoruz. 
Bu sizin ve kaldırımı kullanan ve koru-
naksız olan yayaların da güvenliğini 
riske atar hale getiriyor” dedi. İHA

Kırtasiyelere ‘Kimyasal’ 
ve fahiş fiyat denetimi
İl Ticaret Müdürlüğü ekipleri, kırtasiyelere şok denetim yaptı. Tüm ürünlerde fahiş fiyat ve fiyat etiketi olup 

olmadığının incelendiği denetimde, kimyasal madde içerme ihtimali olan ürünlerden de numune alındı

 KAŞ ilçesine bağlı Gökseki Mahalle-
si’ne yaban domuzlu sürücü indi. Bölge-
ye gelen tatilciler tarafından kaydedi-
len cep telefonu görüntülerinde, yaban 
domuzlarının çöp konteynerlerini ka-
rıştırdığı, çöpleri parçaladığı ve yemek 
aradığı görüldü. Bu sırada cadde ve so-
kaklarda kimsenin olmadığı görüldü. 
Yaban domuzu sürüsü bir süre sonra 
ağaçlıklı bölgeye yönelerek gözden kay-
boldu. dHa

Yaban domuzları 
kent merkezine indi

Kaş ilçesinde kent merkezine 
inen yaban domuzları yiyecek 

aradı. O anlar çevredekiler 
tarafından cep telefonu 
kamerasıyla kaydedildi

OTOMOBİlİYlE yokuş yuka-
rı çıktığı sırada virajları drift ata-
rak geçen ve kendisinin yanı sıra 
diğer sürücüleri de tehlikeye so-
kan otomobil sürücüsüne 33 bin 
Tl ceza kesildi. Olay, Kepez ilçesi-
ne bağlı Kanal Mahallesi Atatürk 
Bulvarı’nda yaşandı. Otomobiliy-
le tek yön 3 şeritli bulvarda drift 
atan M.Ç., virajları da bu şekilde 
geçmeye devam etti. Etrafında-
ki diğer sürücüleri de drift atarak 
sollayan sürücünün bu görüntü-
leri araç içerisindeki kamera tara-
fından kaydedildi. Görüntülerin 
sosyal medyada yayılmasının ar-
dından harekete geçen Antalya 
Trafik Denetleme Şube Müdürlü-
ğü ekipleri, aracı ve sürücüsünün 
yerini tespit etti. Drift sebebiyle 
33 bin lira para cezası uygulanan 
M.Ç. hakkında aynı zamanda tra-
fik güvenliğini tehlikeye sokmak-
tan adli işlem başlatıldı.  İHA

Drİft atan 
sürücüYe

33 bİn tL’Lİk 
ceZa ÇIktI

METRUK gecekonduda çıkan yangın 
itfaiye ekipleri tarafından söndürüldü. 
Yangın, saat 10.30 sıralarında Muratpa-
şa ilçesi Kızılarık Mahallesi 2825 sokak 
üzerinde yer alan metruk gecekonduda 
meydana geldi. Gecekondudan alev ve 
duman yükseldiğini gören mahalleli du-
rumu 112 Acil Çağrı Merkezi’ne bildirir-
ken, yangını söndürmeye çalıştı. İhbar-
la adrese itfaiye ve polis ekibi sevk edildi. 
Kısa sürede ulaşan itfaiye ekibinin 30 da-
kikalık çalışmasıyla metruk gecekondu-
da çıkan yangın söndürüldü. Mahalleli, 
metruk gecekonduda sürekli yangın çık-
tığını, binanın yıkılmasını istediklerini 
dile getirdi.  dHa

Metruk binada yangın

huzurevinde çıkan 
yangın korkuttu

Özel bir huzurevinde klimanın patlamasıyla yangın çıktı. Huzurevinde kalanlar 
itfaiye ekipleri tarafından tahliye edilirken, 3 kişi dumandan etkilendi

bu keZ ceZa DeğİL bİLgİ aLDILar
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Yurttan
kısa kısa

Sağlık Bakanlığı:  
Kısıtlama olmayacak

SAĞLIK Bakanlığı, özellikle Afrika 
kıtasında görülen M çiçeği (mpox) 
vakasına Türkiye’de 2024 yılında 
rastlanmadığını, kısıtlama veya 
ek tedbir ihtiyacı bulunmadığını 
açıkladı. Bakanlığın sosyal medya 
hesabından yapılan yazılı açıklamada, 
“Bakanlığımızca gerekli çalışmalar 
yürütülmekte, bilim kurulumuz ve 
sağlık altyapımızla süreç hassasiyetle 
takip edilmektedir” denildi.

Doğal gaz depolama 
kapasitesi artırılacak

ENERJİ ve Tabii Kaynaklar Bakanı Al-
parslan Bayraktar, “Ülkemizin doğal gaz 
depolama kapasitesini artırarak arz gü-
venliğimizi daha da güçlü hale getirmek 
istiyoruz. Önümüzdeki 5 yıl içerisinde 
ülkemizde toplam 12 milyar metreküp-
lük bir depolama kapasitesine ulaşmayı 
hedefliyoruz. Bu sayede ülkemizin yıllık 
kullandığı doğal gazın yüzde 20’sini 
depolar hale geleceğiz” dedi.

8 bin yıllık kadın 
heykelciği bulundu

İZMİR’İN Kemalpaşa ilçesindeki 
Ulucak Höyüğü’nde yapılan kazı 
çalışmalarında, kilden yapılmış 8 
bin yıllık kadın heykelciği bulundu. 
Trakya Üniversitesi Edebiyat Fakültesi 
Protohistorya ve Ön Asya Arkeolojisi 
Anabilim Dalı Öğretim Üyesi, Uluca 
Höyük Kazı Başkanı Prof. Dr. Özlem 
Çevik, “Bu figürünü diğerlerinden 
ayıran en önemli unsur, ağzının belir-
tilmiş olması” dedi.

Atıklarını dereye 
atan firmaya ceza

BOLU’DA atıklarını Büyüksu Dere-
si’ne boşalttığı tespit edilen beyaz et 
üretimi yapan tesislere arka arkaya 
kesilen cezaların ardından bu kez 
de patates firmasının atıklarını aynı 
dereye boşalttığı belirlendi. Çevre, 
Şehircilik ve İklim Değişikliği İl Mü-
dürlüğü ekipleri tarafından patates 
firmasına 1 milyon 160 bin TL para 
cezası uygulandı ve hakkında suç 
duyurusunda bulunuldu.

Yağmur Sarnıç 
cezaevine girdi

ESKİ Futbolcu Emre Aşık’ın 

eski eşi Yağmur Sarnıç tutuklan-

dı. Beşiktaş’ta yapılan GBT kont-

rolünde ekipler, Sarnıç hakkında 

Düzce İlamat ve İnfaz Bürosu 

tarafından ‘Suçluyu kayırma’ 

suçundan arandığını gördü. 

Bunun üzerine gözaltına alınana 

Sarnıç, işlemlerinin ardından 

adliyeye sevk edildi. Tutuklanan 

Yağmur Sarnıç, Bakırköy Kadın 

Cezaevine gönderildi.

Kruvaziyer yolcu 
sayısında yükseliş

TÜRKİYE’DE turizmin önemli 

gelir kaynaklarından kruvaziyer 

turizminde, ülkeyi ziyaret eden 

toplam yolcu sayısı geçtiğimiz 

yılın aynı dönemine oranla 

yaklaşık yüzde 20 artış gösterdi. 

İstatistiklere göre 2023 Ocak-Ha-

ziran ayları arasında toplam 

kruvaziyer yolcu sayısı 482 bin 

925 olarak belirlenirken 2024’ün 

ilk 6 ayında ise bu rakam 574 

bin 509’a ulaştı.

İstanbul’da yine 
bir kadın cinayeti!

İSTANBUL Küçükçekmece’de 

23 yaşındaki Öznur Akkaya, 

boşanma aşamasındaki eşi Gök-

han Akkaya tarafından barışma 

teklifini reddetmesi üzerine 

sokak ortasında bıçaklandı. Olay 

yerinde yapılan ilk müdahalenin 

ardından hastaneye kaldırılan 

genç kadının hayatını kaybettiği 

öğrenildi. Gözaltına alınan şüphe-

li ise ifadesinin ardından adliyeye 

sevk edilecek.

DHA-İHA

“Antalya’nın 
ilk 5 yıldızlı 
tesisi olarak 

1970’li yıllarda, falez-
lerin üstüne, denize 
sıfır inşa edilen Talya 
Otel’in yeniden yapım 
planı bir kez daha iptal 
edildi”. Bir ay önce 
Ters Köşe’den böyle 
duyurmuşuz Antalya 
4. İdare Mahkeme-
si’nin iptal kararını. 
Mahkeme binlik imar 
plan ve yapı ruhsatını 
iptal edince, Muratpa-
şa Belediyesi de gidip 
Divan Talya Otel ve 
konferans merkezi inşaatına mühür vurdu. İn-
şaat durdu. Kamuoyu Aydınlatma Platformu’na 
(KAP) açıklama yapan Koç Holding bünyesinde-

ki Marmaris Altınyunus 
Turistik Tesisler AŞ de, 
Muratpaşa Belediyesi 
aleyhinde yürütmenin 
durdurulması talepli 
olarak dava açılacağını 
duyurmuştu.

ŞİRKET KAP’A 
AÇIKLAMA YAPTI

Bu dava açıldı. 
Davayla ilgili KAP’a 
yeni bir açıklama ya-
pan şirket, “Muratpaşa 
Belediyesi tarafından 
26 Temmuz 2024 tari-
hi itibariyle inşaattaki 
faaliyetlerin durdurul-

duğu; Büyükşehir Belediyesi tarafından karara 
karşı istinaf yoluna başvurulduğu; akabinde Mu-
ratpaşa Belediyesi ve şirketimiz tarafından da 

karara itiraz edildiği hususları kamuya açıklan-
mıştı” sözleriyle süreci özetledi. Bütün bunların 
ardından Muratpaşa Belediyesi aleyhinde dava 
açıldığını belirten şirket, konuyla ilgili gelişme-
lerin yatırımcılarla paylaşılacağını duyurdu.

DAVANIN HUKUKİ ZEMİNİ YOK

Açılan dava üzerine Muratpaşa Belediye-
si konuyla ilgili savunmasını verecek. Fakat 
hukukçular açılan davanın hukuki zemini 
olmadığını söylüyor. Çünkü plan ve ruhsat iptal 
kararı İdare Mahkemesi tarafından verildi. Bele-
diye de bu kararı uyguladı. Hukukçulara göre, 
belediyenin inşaatı mühürlemesine karşı dava 
açılması, İdare Mahkemesi kararını tanımamak 
anlamına geliyor. İşin hukuki arka planı böyle… 
Peki inşaat gerçekten durdu mu? O da belir-
siz. Çünkü çevrede yaşayanlar, otel inşaatının 
düşük ölçekli de olsa devam ettiğini, işçilerin 
çalıştığını, özellikle geceleri iş makinesi sesleri 
geldiğini söylüyor.

TAlyA’DAn MurATPAŞA’yA DAvA

Saat 07.05… Sabahın körü. Atatürk Caddesi. 
Tramvay yolunun kenarında çöp yığınları. 
Perşembe günü, “Üçkapılar’ın çeri, Işık-

lar’ın çöpü” diye duyurmuştuk bu durumu. Cad-
de üzerindeki apartmanlardan birinde yaşayan 
bir okuyucumuz çekip gönderdi fotoğrafları. “Bu 
caddede yaşayan biri olarak ben de çöpleri yol 
kenarına bırakacağım. Esnafın ne ayrıcalığı var?” 
diye isyan ediyor. Apartmanlarda yaşayan insan-
lar, mahalle sakinleri çöplerini arka sokaklardaki 
çöp konteynerlerine götürüp bırakırken, cadde 

esnafı yolun kenarına yığıyor. Cadde Büyükşehir 
Belediyesi’nin sorumluluğunda… Fakat Büyük-
şehir çöp toplamaz. Çöpleri toplayan ise Mu-
ratpaşa Belediyesi. Bu belediyenin de caddeye 
kamyon sokup çöpleri toplama yetkisi yok. yasa 
açık: İlçe belediyeleri çöpü toplar, imha tesisine 
kadar götürüp boşaltır, büyükşehir belediyeleri 
de bu çöpleri imha eder. Esnaf bunu bildiği 
halde çöplerini götürüp sıkıntılı bir alana, halkın 
gözünün önüne bırakıyor. Birileri şu esnafa 
insanlık ve medeniyet dersi versin artık.

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

Bu ÇöP DAğlArI ESnAFIn MArİFETİ

ANTALYA Tabip Odası 
Üyesi ve Enfeksiyon 
Hastalıkları Uzma-
nı Doç. Dr. Figen Sa-

rıgül Yıldırım, dünya genelin-
de maymun çiçeği virüsünün 
ciddi bir tehdit oluşturduğunu söyle-
di. Doç. Dr. Figen Sarıgül Yıldırım, Tür-
kiye’de henüz resmi bir vaka görülme-
diğini belirtirken özellikle Afrika’dan 
gelen göçmenlerin sağlık kontrolleri-
nin titizlikle yapılması gerektiğini ifa-
de etti.

KONTROLSÜZ GİRİŞLERE              
DİKKAT ÇEKTİ

Dünya Sağlık Örgütü (DSÖ) may-
mun çiçeği olarak adlandırılan Mpox 
virüsünün çok sayıda insanda görül-
düğünü açıklayarak dünya genelin-
de acil durum ilan edildiğini açıkla-
dı. DSÖ’nün maymun çiçeği virüsüyle 
ilgili küresel acil durum ilan etmesi-
nin ardından virüsün bulaşıcı özelli-
ği nedeniyle hudut kapılarında dikkatli 
olunması gerektiğini vurgulayan Yıl-
dırım, Türkiye’de henüz bir vaka tespit 
edilmemiş olmasına rağmen sınır gi-
rişlerinde gerekli önlemlerin alınması-
nın elzem olduğunu belirtti. Yıldırım, 
“Dikkat etmemiz gereken nokta sınır-
larımız. Çünkü hastalığın yoğun ya-
yılım gösterdiği ülkelerden, ülkemize 
kontrolsüz girişler olabiliyor. Bu kont-
rolsüzlük, virüsü ülke içinde yaygınlaş-
tırır. Bulaşıcı olması ciddi bir risk faktö-

rüdür. Bu bağlamda, havalimanları ve 
özellikle hudutlarımızda azami dikkat 
gösterilmesi gerekir. Sınırlarımızdan 
Türkiye’ye hastalığın yaygın olarak 
görüldüğü Afrika ülkelerinden giriş-
ler olabiliyor. Bu girişlerin ciddi mana-
da kontrol edilmesi elzemdir. Ülkemi-
ze giren, mülteciler ve göçmenler de 
bu konuda çok ciddi risk teşkil ediyor. 
Her giren kişi için ateş, döküntü, kıza-

rıklık gibi maymun çiçeği semptomla-
rının olup olmadığı sorgulanmalı. Eğer 
ki bir bireyde bu semptomlar varsa o 
kişi sağlık merkezlerine gönderilmeli” 
diye konuştu. 

Maymun çiçeğinin yaygın görülen 
ve hafif bir hastalık olarak bilinen su 
çiçeği ile benzer semptomlara sahip 
olduğuna vurgu yapan Dr. Yıldırım, 
“Maymun çiçeği yani Mpox virüsü-

nün insanlarda oluşturduğu semp-
tomlar su çiçeği ile oldukça benzer. Bu 
noktada kişilerin su çiçeği olma ihti-
malini de göz önünde bulundurarak 
panik yapmamaları gerekir. Dediğimiz 
gibi henüz Türkiye’de raporlanmış bir 
maymun çiçeği tanısı yok. Bize de bazı 
hastalar geliyor, maymun çiçeği belir-
tilerine sahip olarak. Ancak henüz bir 
Mpox virüsüne rastlamadık” dedi.

Sınırlara 
dikkat!
DSÖ’nün maymun çiçeği virüsüyle ilgili küresel acil durum ilan etmesinin ardından 

Dr. Figen Sarıgül Yıldırım, sınır bölgelerine azami dikkat gerektiğini vurgularken 
özellikle kontrolsüz girişlerin virüsün ülkeye yayılma riskini artırabileceğini belirtti

GÜVEN 
GÜNEŞ

AntAlyA’dAn İstanbul’a tatile giden bir aile, 
otelden ayrılıp eşyalarını yerleştirdikleri sırada 
hırsızlık şoku yaşadı.  Olay 11 Ağustos Pazar 
günü saat 12.45 sıralarında Şişli Cumhuriyet Cad-
desi üzerinde meydana geldi. Edinilen bilgiye 
göre Antalya’dan İstanbul’a tatile giden Nazire 
Akkaya ve ailesi, Şişlide bir otelde konaklıyordu. 
Tatili biten aile otelden ayrılıp, eşyaları 07 ASC 
81 plakalı otomobilin bagajına yerleştirdikleri 
sırada hırsızlık şoku yaşadı. Ailenin bir anlık 

dalgınlığından faydalanan hırsızlar, araca yakla-
şarak araçta bulunan çantanın içerisindeki cep 
telefonu alıp, kayıplara karıştı.

Bir süre sonra telefonlarının araçta olmadığını 
fark eden aile, polis ekiplerine ihbarda bulundu. 
İhbar üzerine olay yerine gelen ekipler, çev-
redeki güvenlik kameralarını tek tek inceledi. 
Yürütülen çalışmalarla beraber kimliği tespit 
edilen hırsızlardan S.C., kıskıvrak yakalandı. 
Çalışmalarına devam eden ekipler, şüphelinin 

çaldığı telefonu Fatih’te bulunan ve A.Y. isimli 
şahsa ait bir iş yerine sattığını tespit ederek iş 
yeri sahibini de gözaltına aldı. Ekiplerce şüpheli-
lerin yapılan sorgulamasında, şüphelinin 4 adet 
hırsızlık suçundan aranma kaydı olduğu ve 4 yıl 
2 ay kesinleşmiş hapis cezasının bulunduğunu 
tespit etti. Emniyetteki işlemlerinin ardından 
şüpheliler, ‘açıktan hırsızlık’ ve ‘suç eşyasının 
satın alınması veya kabul edilmesi’ suçlarından 
adliyeye sevk edildi. İHA

TATİle gİTTİ Telefonu çAlınDı
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Dünyadan 
kısa kısa

Progress MS-28 
kapsülü fırlatıldı

RUSYA Federal Uzay Ajansı’nın açık-
lamasında, Progress-MS-28 kargo kap-
sülünü taşıyan Soyuz-2.1a roketinin 
Baykonur Uzay Üssü’nden başarıyla 
fırlatıldığı belirtildi. Mürettebat ve bi-
limsel deneyler için yakıt, içme suyu, 
gıda, nitrojen ve çeşitli ekipmanlar 
dahil olmak üzere 2.6 tonluk yükü 
taşıyan uzay aracının 17 Ağustos’ta 
Uluslararası Uzay İstasyonu’na ulaş-
ması bekleniyor. 

Olimpiyat bütçesi 
pahalıya mal oldu

FRANSA’NIN başkenti Paris’te 24 
Temmuz’da başlayan Olimpiyat Oyun-
ları’nın 11 Ağustos’ta sona ermesinin 
ardından ülkede normal hayata dönüş 
başladı. Olimpiyat Oyunları, sağlık 
krizi ve mali zorlukları daha da derin-
leştirdi. Fransa, Olimpiyat Oyunları 
için belirlenen 6,2 milyar Eruo’luk 
bütçeyi aşarak 4,6 milyar Euro’su 
kamu kaynaklarından olmak üzere 11 
milyar Euro harcadı.

Taliban yönetimine 
iki ülkeden kınama

İRLANDA Dışişleri Bakanı Micheal 
Martin ve Avustralya Dışişleri Bakanı 
Penny Wong, Taliban’ın Afganistan 
yönetimindeki 3. yılına ilişkin 
yaptıkları açıklamada, halkın ‘insan 
haklarından mahrum bir şekilde’ 
yaşamak zorunda olduğunu belirtti. 
Martin, “Bir kez daha, Taliban tarafın-
dan gerçekleştirilen ağır insan hakları 
ihlallerini kınıyorum” dedi. 

AB’den Afrika’ya 
215 bin aşı bağışı

DÜNYA Sağlık Örgütü’nün (DSÖ), 
Afrika’da yayılmaya başlayan may-
mun çiçeği (mpox) virüsü salgınının 
uluslararası düzeyde endişe yaratan 
bir halk sağlığı durumu olması 
nedeniyle acil durum ilan etmesinin 
ardından Avrupa Birliği (AB) Yüksek 
Temsilcisi Josep Borrell, AB ve ortak 
şirketlerin etkilenen bölgelere 215 bin 
doz aşı bağışladığını duyurdu.

DSÖ’den ikinci  
acil durum ilanı

KONGO Demokratik Cum-

huriyeti’nden komşu ülkelere 

yayılan maymun çiçeği virüsü 

nedeniyle Dünya Sağlık Örgütü 

(DSÖ), harekete geçti. Burundi, 

Kenya, Ruanda ve Uganda’da da 

virüsün yayılması sonucu DSÖ, 

maymun çiçeği virüsü nedeniyle 

iki yıl içinde ikinci kez en yüksek 

alarm seviyesi olan küresel halk 

sağlığı acil durumu ilan etti. 

Joe Biden’dan 
Suriye’ye çağrı

ABD Başkanı Joe Biden, 14 

Ağustos 2012’de Suriye’de esir 

alınan gazeteci Austin Tice’ın 

serbest bırakılması çağrısında 

bulunarak, “Austin’i t evine getire-

bilmemiz için Suriye hükümetine 

bizimle birlikte çalışması için 

defalarca baskı yaptık. Bugün 

bir kez daha onun derhal serbest 

bırakılması çağrısında bulunuyo-

rum. Rehin tutulan Amerikalılarla 

dayanışma içerisindeyiz” dedi.

Han Yunus’a 
İsrail saldırısı

FİLİSTİN Kızılayı (PRCS), İsrail’in 

Gazze’nin Han Yunus kentine 

düzenlediği saldırıda 7 kişinin 

hayatını kaybettiğini 10 kişinin 

ise yaralandığını duyurdu. Bir-

leşmiş Milletler’in Filistin Ajansı 

(UNRWA) Genel Komiseri Philippe 

Lazzarini, birkaç günde 75 bin 

sivilin yerinden edildiğini duyur-

muş, Gazzeli aileler defalarca ol-

duğu gibi yine yola koyulmuştu.

DHA-İHA

ELEKTRİKLİ araçların 
yaygınlaşmasıyla bir-
likte şarj istasyonları-
nın önemi artarken, 

ANEKO Başkanı Çağlar, oto-
mobil şarj istasyonların her 
binada zorunlu hale getirilmesi ge-
rektiğini belirtti. Çağlar, elektrikli oto-
mobil satışlarının 2024’te yüzde 223,1 
artışla 35 bin 636’ya ulaştığını hatır-
latarak, çevre kirliliğinin önlenmesi 
ve teknolojik gelişmelere ayak uydu-
rulması için istasyonlarının her bina-
da bulunmasının zorunlu hale gelmesi 
gerektiğini ifade etti.

ŞARJ İSTASYONU İÇİN            
ÇOĞUNLUK YETERLİ

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanlığı, site ve apartmanlarda elekt-
rikli araçlar için şarj istasyonu kurulu-
mu için çoğunluk kararının yeterli ola-
cağını açıklamasının ardından ANEKO 
Başkanı İsmail Çağlar yeni binalar-
da şarj istasyonunun kurulmasının 
zorunlu olduğunu işaret ederken 
eski binalarda da zorunlu kılın-
ması gerektiğini söyledi. Başkan 
Çağlar, elektrikli otomobil sa-
tış sayısının 2024’te yüzde 223,1 
artışla 35 bin 636 olduğuna de-
ğinerek, teknolojik gelişme-
lere ayak uydurulma-
sı gerektiğini ifade 
ederek, “Bakan-
lık şarj istasyon-
larının kurulu-
munda ruhsat 
gerektiren bir 

yapı niteliği yok. Bu neden-
le şarj istasyonları kurulur-
ken 634 sayılı Kat Mülki-
yeti Kanunu’nun 19’uncu 
maddesinde yer alan ma-

liklerin beşte dördünün rıza-
sı da aranmıyor. Şarj istas-

yonu kurulumu için 
çoğunluğun kara-

rının yeterli ola-
caktır” dedi. 

Elektrik-
li araç kulla-

nımının yaygınlaşmasıyla şarj istas-
yonu ihtiyacının da arttığına vurgu 
yapan Çağlar, “Şarj istasyonu ko-
nusunda bir kesinlik olmadığından 
araç sahipleri ile site yöneticileri kar-
şı karşıya geliyordu. Çünkü site ya 
da apartman yöneticileri Kat Mülki-
yeti Kanunu’nun 19. Maddesine atıf-
ta bulunarak şarj istasyonunun kurul-
ması için maliklerin beşte dördünün 
rızasının alınması gerektiğini öne sü-
rüyordu. Bakanlık yaptığı açıklama 
ile tartışmalara noktayı koydu ve ço-

ğunluğun kararının geçerli olacaktır. 
Çevre kirliliğini önlemek için elektrik-
li araçların yaygın olduğu bir ortam-
da mutlaka şarj istasyonlarının ku-
rulması gerekiyor. Elektrikli araçların 
en büyük sorunu ise şarj istasyonu-
na ulaşımda yaşanan sıkıntılar. Ara-
cını evinden şarj etmek isteyenler ise 
binalarına şarj istasyonu kurulmasını 
talep ediyorlar ve bu konuda çok hak-
lılar. Bunun için resmi prosedürlerin 
daha da hafifletilmesi gerekiyor” ifa-
delerine yer verdi.

KEPEz’DE işyerinde çıkan yangın en-
dişe yarattı. Olay, saat 14.00 sıraların-
da Antalya’nın Kepez ilçesi Yeşil Akde-
niz Sanayi Sitesi 3189 Sokak üzerinde 
bulunan ve izolasyon malzemeleri üre-
timi yapan bir işletmede meydana gel-
di. İşletme sahibinin şehir dışında ol-
ması nedeniyle kapalı olan işletmeden 
dumanların çıktığını gören vatandaş-
lar 112 Acil Çağrı Merkezi’ni arayarak 
durumu bildirdi. Kısa sürede büyüyen 
yangın nedeniyle gökyüzünü siyah du-
manlar kaplarken, işyerinin yakının-
daki diğer işletmelerde bulunan va-
tandaşlar büyük panik yaşadı. İhbarla 
olay yerine çok sayıda itfaiye ve polis 
ekibi sevk edilirken ekiplerin zamanın-
da müdahalesi ile yangın yakın işlet-
melere sirayet etmeden kontrol altına 
alındı.

Yaklaşık yarım saatlik çalışmanın ar-
dından yangın tamamen söndürülür-
ken, olayı haber alan işletme sahibinin 

eşi polis ve itfaiye ekiplerinden bilgi 
aldı. Alevlere ilk müdahalede bulunan 
ve yangının kendi işletmesine sıçrama-
ması için Rıfat Göktaş isimli vatandaş 
“Üst katta ofiste otururken lambalar-
dan birden bir duman geldi. Duma-
nı görünce birden aşağıya koştuk. Bi-
zim sekreter hanımında küçük çocuğu 
var. Onu daz alıp dışarı çıktık. Yan dük-
kandan alevlerin bizim dükkana geldi-
ğini gördük. Yangın tüpü ile müdahale 
ettik ama, yeterli olmadı. Alevli bir şe-
kilde yanıyordu. Bizim dükkanda ciddi 
bir zarar yok” dedi. 

Yangının söndürülmesinin ardından 
AFAD ekipleri her hangi bir kimyasal 
madde sızıntısına karşı işletmede öl-
çüm yaptı. İHA

Binalar için şarj 
istasyonu önerisi
Antalya Emlakçılar ve İş Takipçileri Oto Galerisi Esnaf Odası Başkanı İsmail Çağlar, yeni binalarda 

zorunlu olan şarj istasyonlarının, eski binalarda da zorunlu hale getirilmesi gerektiğini söyledi

GÜVEN 
GÜNEŞ

Meis Adası’na 
kaçarken yakalandı

Kaş açıklarında yüzerek Yunanis-
tan’ın Meis adası’na geçmeye çalışan 
M.H.K., yakalandı. M.H.K.’nin cezaevin-
den izinli çıkıp, teslim olmadığı belir-
lendi. Kaş ilçesinde görev yapan Sahil 
Güvenlik ekipleri, kontrolleri sırasında 
yüzerek Yunanistan’ın Meis adası’na 
geçmeye çalışan bir kişi olduğunu fark 

etti. Botla Başak adası önlerinde yüzen 
kişinin yanına yaklaşan ekipler, kişiyi 
gözaltına alarak merkeze götürdü. 
Yakalanan kişinin, tutuklu bulunduğu 
cezaevinden izinli çıkıp teslim olmayan 
M.H.K. olduğu belirlendi. M.H.K., Kaş 
Cumhuriyet Başsavcılığı’na sevk edildi. 
DHA

izolasyon malzemesi bulunan 
işletmede çıkan yangın korkuttu

Gökyüzünü siyah dumanların kapladığı işyeri yangında yükselen 
alevler çevre esnafa korku dolu anlar yaşattı. İtfaiye ekiplerinin 

zamanında müdahalesi ile yangın büyümeden söndürüldü

Kontrolden 
çıkan 

otomobil 
ağaca çarptı

GAzİPAŞA’DA sürücüsünün direksi-
yon hakimiyetini kaybettiği otomobil, 
önce refüje çıkıp ağaçları devirdi, ardın-
dan karşı şeride geçip metrelerce sürük-
lendi. Kazada, otomobilde bulunan aynı 
aileden 4 kişi yaralandı. Kaza, saat 12.30 
sıralarında Muzkent Mahallesi D-400 Ka-
rayolu’nda meydana geldi. Edinilen bil-
giye göre, Anamur istikametinden Ga-
zipaşa istikametine seyir halinde olan 
Hüseyin T. idaresindeki 46 AHF 154 pla-
kalı otomobil, sürücüsünün direksiyon 
hakimiyetini kaybetmesi sonucu kont-

rolden çıktı. Yolda savrulan otomobil, re-
füjdeki ağaçları yıkıp karşı şeride geçti. 
Kazada, metrelerce sürüklenen otomobi-
lin sürücüsü Hüseyin T. ve yanında bu-
lunan aile bireylerinden Hayriye T., Efe 
Can T. ve Egemen T. yaralandı. Kazayı gö-
renlerin 112 Acil Çağrı Merkezine haber 
vermesi üzerine olay yerine polis, jan-
darma ve sağlık ekipleri sevk edildi. İlk 
müdahalesi olay yerinde yapılan yaralı-
lar, Gazipaşa Devlet Hastanesine kaldırı-
larak tedavi altına alındı. Jandarma ka-
zayla ilgili inceleme başlattı. İHA
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‘Her şey daHİl’ revİze edİlmelİ
Türkiye’de başta Antalya sahil bölgelerinde 30-35 yıldır uygulanan her şey dahil 

sistemi, maliyet artışı nedeniyle otelcileri zor duruma sokmaya başladı

AntAlyA Kent Konseyi Turizm Çalış-
ma Grubu Başkanı Recep Yavuz, her 
şey dahil sistemin Türk turizmine, 
sahil bölgelerine, Antalya’ya çok bü-

yük ivme kazandırdığını, özellikle çocuklu ai-
leler için çok önemli hale gelen bir uygulama 
olduğunu söyledi. Sistemin yaklaşık 30-35 
yıldır başarıyla da uygulandığını kaydeden 
Yavuz, “Fakat her şey dahil başladığı günden 
bugüne çok evrim geçirdi. Artık çeşitli türev-
leri oluştu. Ultra her şey dahile kadar gitti. 
Fakat bu artık artan maliyetlerle beraber ta-
şınılamayan, rekabette elimizi zayıflatan bir 
ürün haline geldi” dedi.

Artık son dönemde turizmcilerin, özellik-
le otelcilerin her şey dahilin revize edilme-
si, gözden geçirilmesi ve yapılandırılmasını 
konuştuğunu söyleyen Yavuz, “Her şey da-
hil Antalya’daki hemen hemen bütün otel-
lerde sunuluyor. Sunulmaması gereken 
yerlerde de sunuluyor. Otel yıldızına göre sı-
nıflandırılması gerekirken o da yapılmıyor 
ve sınırsız rekabet içinde devam ediyor. Bü-
tün oteller en iyi her şey dahili sunma uğ-
runa çok büyük fedakarlıklara katlanıyor. 
Sabah 07.00’de başlayan yeme-içme haya-
tı, gece saat 01.00’e kadar devam ediyor ve 
sürekli, aralıksız tüketim söz konusu. Bu ta-
bii ki taşınılabilir bir durum değil artık” diye 
konuştu. Turistin normalde buradakinin 
dörtte birini günlük hayatında tüketti-
ğine işaret eden Yavuz, “Tatilde bu gir-
dabın içine girip bir türlü çıkamıyorlar. 
Bir tüketim çılgınlığına dönüşüyor. O 
yüzden her şey dahil, hem sunan işlet-
meye, hem bunu alan tatilciye za-
rar vermeye başladı. Bundan 
dolayı revize edilmesi gerek-
tiği konusuna ben de katılı-
yorum. Aslında bunu çeşit-

li önerilerle yıllardır tartışıyoruz. Bunun için 
mutlaka çözümler vardır. Bir hazırlık devre-
si gerekiyor. Bu konuda tur operatörü, acen-
teci, otelcilerin bir araya gelerek bir çalışma 
komisyonu kurup, her şey dahili nasıl turist 
kaybı yaşamadan ama maliyetlerini de kar-
şılayabilecek, rekabet gücümüzü zayıflatma-
yacak şekilde hayata geçirilebileceğini çalışa-
rak önümüzdeki yıllarda belki bunu hayata 
geçirebiliriz” dedi.

Pandemide açık büfelerde yemeklerin per-
sonel tarafından turistlere servis edildiği-

ni, insanların kendilerinin alamadığını 
hatırlatan Yavuz, “Bu önemli ölçü-
de tasarruf ve israf konusunda katkı 
sağladı. Her şey dahille ilgili çeşitli tu-
rizmcilerin, çeşitli görüşleri var. Kimi 
tam pansiyona dönüp yemekte içe-

cekleri sunmayı önerdi. Kimi öğle 
yemeğini kaldırmayı önerdi. 
Kimi ilave sunulan hizmet-
leri bir şekilde azaltmayı 
önerdi. Kimi bir gün belki 

her şey dahilin olmamasını önerdi. Bununla 
ilgili bir komisyon kurulmalı ve onların oluş-
turacağı raporun kamuoyuna açıklanarak 
tartışılması ve ona göre bir karar verilmesi-
ni doğru buluyorum. Şu an dünyanın geldi-
ği yer, ekonomik zorluklar, her şey dahilin de 
artık tartışılır olmaktan çıkıp doğru bir çözü-
me kavuşturulması konusunda zaruret do-
ğurmaktadır” diye konuştu.

Antalya’ya gelen 16 milyon turistin büyük 
kısmının her şey dahil için geldiğine dikkati 
çeken Recep Yavuz, “Kültür turizmi için gelen 
turist sayısı maalesef çok az. 16 milyonun ne 
kadarı kültürel varlıkları geziyor? Kesin bir is-
tatistik yok ama bu yüzde 10’u geçmiyordur 
ki, çok yazık. Turistin her şey dahilin daha 
sağlıklı hale gelmesinden sonra otelleri terk 
ederek, biraz da çevreyle ilgileneceklerinden 
yola çıkmamız gerekiyor. Bu sadece israfı ön-
lemek anlamında değil, ülkemizin kültürel 
değerlerinin ön plana çıkarılması ve ziyaret 
edilmesi konusunda da ciddi destek olacak-
tır” dedi.  DHA

SiiRTlileR eğitim ve Yar-
dımlaşma Vakfı Antalya 
Şube Başkanı Dilaver Tanık, 
Antalya’da yaşayan ihtiyaç 
sahibi ailelere ulaşarak, 100 
bin parça kıyafet, ayakkabı 
ve çanta dağıttı.

Antalya’da Siirtliler eğitim 
ve Yardımlaşma Vakfı An-
talya Şubesi’nin tespit etti-
ği ihtiyaç sahibi ailelere, çok 
sayıda sivil toplum kurulu-
şunun desteğiyle Vakıf Baş-
kanı Dilaver Tanık yardımda 
bulundu. Özel bir marka-
nın ürünlerini fabrikadan 
STK eli ile vatandaşlara sun-
duklarını belirten Tanık, 
“STK’ların tespit etmiş oldu-
ğu kimsesiz çocuklar başta 
olmak üzere ihtiyaç sahiple-
rine hediyelerini teslim et-
menin huzurunu yaşıyoruz. 
100 bin parça kıyafet, ayak-

kabı ve çanta ilimizde bulu-
nan çeşitli STK Başkanları 
eşgüdümü ve birlikteliğinde, 
hemşerilerimize teslim edil-
miştir” dedi.

VATANDAŞLARIMIZIN 
YANINDAYIZ

Siirt Vakfı Antalya Başka-
nı Dilaver Tanık, sosyal so-
rumluluk projelerinin de-
vam edeceğini ifade ederek, 
konuşmasını şu şekilde ta-
mamladı: “Kadınlarımız, ço-
cuklarımız, gençlerimiz ve 
yaşlılarımız yalnız değildir. 
ihtiyaç sahibi, gelir gurubu 
düşük ve dezavantajlı vatan-
daşlarımız için çok ciddi bir 
çalışma ortaya koyduk, hiz-
met ayrımı gözetmeyerek 
birleştirici bir anlayış ile va-
tandaşlarımızın yanınızda-
yız.”  İHA

İhtiyaç sahibi ailelere 
100 bin parça giysi

CHP Kemer Kadın Kolları Başkanı Ayşegül Çelebi, Kemer Belediye Başkan Yardımcısı Mehmet Derya Baytekin’e nezaket ziyaretinde bulundu. Ziyarette, Kemer Belediye Meclis Üyesi Sema Özdemir ve partililer de yer aldı. Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getiren Başkan Yardımcısı Baytekin, CHP Kemer Kadın Kolları Başkanı Çelebi ve parti üyelerine çalışmalarında başarılar diledi. Ziyaret sonrası Başkan Yardımcısı Baytekin, Çelebi ve beraberindekiler hatıra fotoğrafı çektirdi.  HABER MERKEZİ

CHP’li kadınlardan
Baytekin’e ziyaret

Dev tekneyi halatla çekti
TATil için Alanya’ya Franz Müllner, 

burada kırılması güç bir rekora imza 
attı. Dünyanın en büyük gezi teknesi 
olma özelliğini taşıyan 5 katlı, 80 met-
re uzunluğunda ve 1300 ton ağırlığın-
da olan ‘legend Big Kral’ isimli günü-
birlik gezi teknesini Alanya’nın Türkler 
Mahallesi’ndeki iskelede 11 metre 
30 santim hareket ettirmeyi başaran 
sporcu Müllner, bu mesafeyle Asya kı-
tasında yeni dünya rekorunu elde etti. 
Son olarak 2023 yılında 81 tonluk tre-
ni yaklaşık 11 metre çeken ve 50’den 
fazla dünya rekoru olan Müllner, re-
koru ise Record Institute Deutschland 
(RID) kayıtlarına geçti.

ÇOK MUTLUYUM

Rekor denemesi sonrası açıkla-
malarda bulunan Franz Müllner, re-
kor kırdığı için mutlu olduğunu söy-

ledi. Müllner, “Rekoru kırdığım için 
çok mutlu oldum. Ayrıca bu reko-
ru Alanya’da kırdığım için daha da 
mutluyum. Bu rekor, Asya’da kırdı-
ğım 4’üncü rekor oluyor. Kendimi ga-
yet iyi hissediyorum. Yüzde 80 bacak-
larda, yüzde 20 ise kollarda illaki ağrı 
hissettim. Bütün yük bacak kasları-
ma biniyor. Onun harici rahat bir şe-
kilde zorlanmadan tekneyi çektim. Bu 
rekor denemem Guinness Dünya Re-
korlar Kitabı gibi Almanya’nın da ken-
di ait olan Record Institute Deutsch-
land için gerçekleştirdim. Yaklaşık 25 
yıldır gittiğim ülkelerde rekor dene-
meleri yapıyorum. Bu rekoru da Alan-
ya’da gerçekleştirdiğim için çok mut-
luyum” dedi.

BİN 300 TON AĞIRLIĞINDA

Rekor denemesinin Alanya’da yapıl-

dığı için turizm açısından önemli vur-
gulayan tekne sahibi Hasan Çavuşoğ-
lu ise mutlu olduklarını belirtti. 

Çavuşoğlu, “Böyle bir sporcunun 
Alanya’mıza gelerek bizim teknemizi 
birinci sınıf görerek rekor denemesini 
yapmak istediği için bizde çok mutlu 
olduk. Ayrıca havada bugün rüzgar ol-
ması da büyük bir şanstı. Biliyorsunuz 
denizin üzerindeki ağırlık değil, suyun 
akıntısı önemlidir. O yüzden rüzgarın-
da hiçbir katkısı olmadan tamamen 
kendi gücüyle yapması da ayrı bir ba-
şarıdır. Kendisini tebrik ediyorum. 
Teknemiz tamamen çelik yapısıyla bin 
300 ton ağırlığındadır. Bu tekneyi de 
özel kılan konu geminin günübirlik tu-
rizm amaçlı eğlence ve korsan gemisi 
kategorisinde dünyada tek. O yüzden 
bizim gemimizi çekmesi de bize ayrı 
bir gurur verdi” diye konuştu.  İHA

Alanya’da Avusturyalı sporcu Franz Müllner, kırılması güç bir rekora imza attı. Franz 
Müllner, dünyanın en büyük gezi teknesi olma özelliğini taşıyan 1300 ton ağırlığındaki 

günübirlik gezi teknesini 11 metre 30 santim çekmeyi başararak dünya rekoru kırdı

BU yıl 5-12 ekim tarihleri arasında ger-
çekleştirilecek 2024 Antalya Altın 
Portakal Film Festivali ile ilgili açıkla-
ma yapan Büyükşehir Belediye Baş-

kanı Muhittin Böcek, tüm sinema emekçi-
lerine teşekkür ederek şu ifadeleri kullandı: 
“Büyük bir özen ve büyük bir özveri ile hazır-
landığımız 2024 Antalya Altın Portakal Film 
Festivali'mize, son 10 yılın en yüksek sayıda 
film başvurularını yaparak gösterdikleri ilgi 
ve destek için öncelikle sinema emekçilerimi-
ze teşekkür ederiz. Antalya'mızın ve ülkemi-
zin en önemli marka değerlerinden biri olan 
festivalimizi, geçtiğimiz yıl tamamlamak için 
büyük gayret göstermemize rağmen üzüle-

rek gerçekleştiremedik. Geçen yıl hepimize 
yaşatılmak istenen olumsuzluklara rağmen, 
bu yıl yeniden en iyisini yapmak bizim göre-
vimizdir, bunun bilinmesini isterim. Bu ne-
denle festivalimizi geliştirmek, tüm ülkenin 
göz bebeği haline getirmek için tüm adımla-
rımızı attık ve festivalimizi Antalya Büyük-
şehir Belediyesi olarak sinema sektörümüzle 
birlikte yapma kararı aldık. Bu vesile ile tüm 
sinema emekçilerini, tüm sinemaseverleri, 
Antalya Altın Portakal Film Festivali'mizin 
kapsayıcı şemsiyesi altında buluşmaya davet 
ediyorum. 2024 Altın Portakal Film Festiva-
li'mizde #hikayemizbirlikte yarınlara uzana-
cak biliyorum” HABER MERKEZİ

altın Portakal için  
Başkan garantisi

Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek, 2024 
Antalya Altın Portakal Film Festivali ile ilgili yaptığı 
açıklamada, “Geçen yıl hepimize yaşatılmak istenen 

olumsuzluklara rağmen, bu yıl yeniden en iyisini yapmak 
bizim görevimizdir, bunun bilinmesini isterim” dedi



 

Spor
gündemi

İH
A-

DH
A

716 AĞUSTOS 2024
CUMA

4.AYAK KADHAN (3)

AT YARIŞI TAHMİNLERİ
16 AĞUSTOS CUMA  

BURSA

İSTANBUL 

ALTILI GANYAN TAHMİNİ

ALTILI GANYAN TAHMİNİ

5 / 2.4.3.1.7 / 4 / 3.1.6.4 / 8.7.6.4.5.1 / 2.1.3.8.9.7 

5.3 / 2.1.7.8.6 / 6.7 / 2.3.1 / 6.2.1 / 4.6.3

Basketbolda 
yeni sıralama 

Uluslararası Basketbol Federas-
yonu (FIBA), Paris 2024 Olimpiyat 

Oyunları’nın tamamlanmasının 
ardından yeni dünya sıralamasını 
açıkladı. ABD, Paris 2024’te altın 
madalya kazanarak sıralamadaki 
liderliğini korurken, Sırbistan iki sıra 
birden yükselerek Almanya’yı geride 
bıraktı ve ikinci sıraya yerleşti. Ulusla-
rarası Basketbol Federasyonu (FIBA) 
tarafından açıklanan erkekler dünya 
sıralamasında Türkiye, 429 puanla 27. 
basamakta yer aldı.  

Göztepe maçı 
hazırlıkları başladı 

Süper Lig’in 2. haftasında Gözte-
pe’ye konuk olacak Fenerbahçe, 

bu müsabakanın hazırlıklarına başladı. 
Teknik Direktör Jose Mourinho yöne-
timinde Fenerbahçe Can Bartu Tesis-
leri’nde gerçekleştirilen antrenmanda 
Lille karşısında ilk 11’de oynayan 
futbolcular aktif dinlenmeye yönelik 
çalışmalar yaparken; diğer oyuncular 
salonda core çalışmalarıyla başladıkları 
idmanı sahada pas çalışmalarıyla 
sürdürdü.  

Hamzaoğlu’dan 
Altınordu ziyareti 

Galatasaray’ın eski teknik direk-
törlerinden Hamza Hamzaoğlu, 

TFF 2. Lig ekiplerinden Altınordu’nun 
Torbalı Yerleşkesi’ni ziyaret etti ve Olcay 
Şahan’a başarı dileklerini iletti. Gala-
tasaray’ın eski teknik direktörlerinden 
Hamza Hamzaoğlu, kırmızı-lacivertli-
lerin tesislerine gelerek teknik direktör 
Olcay Şahan’a başarı diledi. Daha sonra 
ise Hamzaoğlu, İzmir ekibinin resmi si-
tesine samimi açıklamalarda bulundu.

Real Madrid
tarihe geçti 

2024 UEFA Süper Kupa finalinde 
Atalanta’yı 2-0 mağlup ederek 

kupayı müzesine götüren Real Madrid, 
6. şampiyonluğuna ulaşarak Süper 
Kupa’yı en çok kazanan takım oldu. 
İspanyol ekibinin tecrübeli çalıştırıcısı 
Carlo Ancelotti de kariyerinin 5. Süper 
Kupası’nı kaldırarak bunu en çok 
başaran teknik direktör ünvanını ele 
geçirdi. Türk futbolcu Arta Güler de 
mücadelede forma giydi. 

Hacıosmanoğlu
Ceferin ile buluştu 

2024 UEFA Süper Kupa müsabaka-
sını takip etmek üzere Polonya’da 

bulunan Türkiye Futbol Federasyonu 
Başkanı İbrahim Ethem Hacıosmanoğ-
lu, UEFA Başkanı Aleksander Ceferin 
ile bir araya geldi. Polonya’nın başkenti 
Varşova’da gerçekleşen görüşmede TFF 
Genel Sekreteri Abdullah Ayaz, TFF Dış 
İlişkiler ve Milli Takımlar İdari Direktö-
rü Buğra Cem İmamoğulları, UEFA Üye 
Federasyonlar Direktörü Zoran Lakovic 
yer aldı.

Cher Ndour
idmana çıktı 

Beşiktaş, Süper Lig’in 2. haftasın-
da Antalyaspor’la oynayacağı 

maçın hazırlıklarını, yaptığı antren-
manla sürdürürken, yeni transfer Cher 
Ndour, siyah-beyazlı ekiple ilk antren-
manına çıktı. Teknik Direktör Giovanni 
van Bronckhorst’un yönetiminde 
yapılan antrenman kondisyon ve taktik 
çalışmasıydı. Pas ve 5’e 2 top kapma 
çalışmasıyla başlayan idman, minyatür 
kale maçla devam etti. 

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi 
ve Antalyaspor Dostları Derneği’nin 
işbirliği ile düzenlenen 9. Antal-
yaspor Dostları Derneği Ayak Tenisi 
Turnuvası, “İnsanlar Yaşarken Anıl-
malıdır” mottosuyla gerçekleştirildi. 
Turnuva, Antalyaspor’un unutulmaz 
efsaneleri Yarkın Böke ve Öner Gül-
yanar’a ithafen düzenlendi. Beach 
Park tenis kortlarında yapılan orga-
nizasyona 12 takım katıldı ve 14 gün 
süren heyecan dolu mücadelelerin 
ardından Şimşek Spor, büyük finalde 
şampiyonluğa uzandı.

Finalde Şimşek Spor ile Çetin Anka 
Spor karşı karşıya geldi. Her iki takı-
mın da ortaya koyduğu yüksek per-
formans, seyircilerden büyük alkış 
aldı. Nefes kesen mücadele sonucun-
da, Şimşek Spor iki seti arka arkaya 
kazanarak şampiyonluğu elde etti. 
Maçın sonunda dereceye giren ta-
kımlara kupa ve madalyaları takdim 
edilirken, sahada Antalyaspor teza-
hüratları yankılandı.

Antalya Büyükşehir Belediye-
si Gençlik ve Spor Hizmetleri Daire-
si Başkanı Nurettin Tonguç, Antal-
yaspor efsaneleri için düzenlenen bu 
özel organizasyonun önemine dik-
kat çekti. Tonguç, “Antalyaspor Dost-
ları Derneği ile işbirliği içinde, Yarkın 
Böke ve Öner Gülyanar onuruna dü-
zenlediğimiz bu turnuva, sporsever-
leri bir araya getirdi. 14 gün boyun-
ca 12 takımımız büyük bir özveriyle 
mücadele etti. Büyükşehir Belediye-

si olarak, vatandaşlarımızın sporla 
ilişkisini güçlendirmeyi, hem profes-
yonel hem de amatör sporcularımı-
za destek olmayı hedefliyoruz” dedi. 
Tonguç, ayrıca Beach Park’ın yanı 
sıra Düden Park’ta da spor tesisleri-
nin bulunduğunu ve bu tesislerin sa-
yısını artırmayı planladıklarını be-
lirtti.

Antalyaspor Dostları Derneği Baş-
kanı Bülent Uğur ise turnuvanın 9 
yıldır “İnsanlar Yaşarken Anılma-
lıdır” mottosuyla düzenlendiğini 
vurguladı. Uğur, “Amacımız, Antal-
yaspor’a büyük hizmetler vermiş 
efsanelerimizi hatırlatmak ve on-
lara olan vefamızı göstermek. Bu yıl-
ki turnuva, geçmiş yıllara göre çok 
daha coşkulu geçti. Antalya Büyük-
şehir Belediyesi’ne, başta Başkanı-
mız Muhittin Böcek olmak üzere, 
tüm emeği geçenlere teşekkür ediyo-

rum” şeklinde konuştu.
Turnuvanın coşkusuna Milli Ami-

go Recep Güler, nam-ı diğer Miloş 
da katıldı. Organizasyondan duydu-
ğu memnuniyeti dile getiren Miloş, 
“İnsanlar yaşarken efsanelere değer 
vermek gerçekten çok anlamlı. Bü-
yükşehir Belediyesi’ne katkılarından 
dolayı teşekkür ediyorum. 45 yıldır 
Antalyaspor amigosu ve Milli Takım 
amigosu olarak, eski dostlarımı bu-
rada görmek beni çok mutlu etti. En 
büyük Antalyaspor!” diyerek tezahü-
ratlarıyla turnuvaya renk kattı.

Antalyaspor’un yaşayan efsanele-
rinden Öner Gülyanar, turnuvanın 
kendisine eski günlerini hatırlattığını 
belirterek, “Bu güzel organizasyon-
dan çok memnun kaldım. Geçmiş 
günlerimi yeniden yaşadım” şeklin-
de duygularını ifade etti.  

HABER MERKEZİ

ALTYAPIDAKİ başarısıyla spor-
cu fabrikasına dönüşen Kepez Be-
lediyespor Kulübü’nün yeni başka-

nı Emin Akçay, personeliyle toplantı 
yaptı. Toplantıya, Genel Sekreter ve 
Basın Sözcüsü Mehmet Ali Birdane 

ile birlikte katılan Kulüp Başkanı Ak-
çay, personelin görüş ve beklentileri-
ni dinledi. Yeni sezonda kulüp olarak 
büyük başarı hedeflerinin olduğu-
nu ifade eden Akçay, personelin fikir 
ve önerilerinin bu başarı hedeflerine 
ulaşmada önemli bir rol oynayacağı-
nı belirtti. Başarıya ulaşmak için her 
fikrin çok kıymetli olduğuna deği-
nen Akçay, “Kulübümüzün, Antalya-
lıların spor yaşamına katkı koyması 
noktasında sizlerin motivasyonu-
na ihtiyacımız var. Daha iyi hedefle-
re ulaşmamız için kol kola çalışacağız 
ve başaracağız” dedi. 

HABER MERKEZİ

ANTALYASPOR’DA Emrecan 
Uzunhan imzayı attı. Yöne-
tim Kurulu Üyesi Bahadır 
Haktanır, Emrecan’ın 2022-

2023 sezonunun ikinci yarısında 6 
ay kiralık olarak Antalyaspor’da for-
ma giydiğini hatırlatarak, “Formamızı 
giydiği dönemde başarılı futbolunun 
yanı sıra sahaya yüreğini koyan bir 
Emrecan izlemiştik. Umarım aynı fut-
bolu bu sene de sergileyecek ve takı-
mımıza büyük katkı sağlayacaktır. Bu 
imzanın Emrecan’a ve camiamıza ha-
yırlı olmasını dilerim” dedi.

YENİDEN BURADA OLMAK GÜZEL

1 yıl aradan sonra yeniden An-
talyaspor forması giymeye başla-
yan Emrecan Uzunhan ise Antal-
yaspor’un zaten tanıdığı, bildiği ve 
güzel hatıralarının bulunduğu bir ca-
mia olduğunu belirterek, “Tekrar ca-
mianın bir parçası olduğum için mut-
luyum. Umarım bu sezon yeniden 
takıma katkı koymayı sürdürürüm. 

Elimden gelenin en iyisi yapacağım” 
diye konuştu. 

Antalyaspor taraftarlarına mesaj 
da gönderen Emrecan Uzunhan, “Fut-

bolla ilgili son güzel hatıralarımı bu 
kulüpte yaşadım. Bu kulübü ve ta-
raftarını çok seviyorum. İlk geldiğim-
de de destek olmuşlardı, şimdi de çok 

güzel mesajlar alıyorum. Taraftarla-
rımızdan, benden ve takımdan des-
teklerini esirgememelerini rica ediyo-
rum” ifadelerini kullandı.   İHA

EmrEcan 
imzayı attı
Antalyaspor’da bu sezonun 7. transferi olan Emrecan Uzunhan için imza töreni düzenlendi. Atilla Vehbi 

Konuk Tesisleri’nde gerçekleştirilen imza törenine Yönetim Kurulu Üyesi Bahadır Haktanır katıldı

ayak tenisi turnuvasında 
Şimşek Spor şampiyon oldu

Büyükşehir Belediyesi ve Antalyaspor Dostları Derneği işbirliği ile Antalyaspor 
efsaneleri onuruna düzenlenen ayak tenisi turnuvasında Şimşek Spor şampiyon oldu

İSTANBUL’DA yaşayan Nevide Çi-
çek, ortaokul yıllarında okul sahasın-
da erkek arkadaşlarıyla futbol oyna-
maya başladı. Küçük yaşlarda kendini 
yeşil sahalara atan Çiçek, futbol hayatı-
na Güzeltepe Doğu Gençlik ve Spor’da 
başladı. Bir süre profesyonel futbol oy-
nayan Çiçek, aynı zamanda model-
lik ve oyunculuk da yapmaya başladı. 
2021’de Lübnan’da katıldığı Miss Tou-
rism Universe yarışmasında Türkiye’yi 
temsil eden Nevide Çiçek, ilk kraliçe ta-
cını kazandı. 2022 yılında The Queen 
Eurasia Güzellik Yarışması’nda güzellik 
kraliçesi seçilen Çiçek, geçen aylarda 
da Rusya’nın Moskova kentinde düzen-
lenen Miss Eurasia yarışmasında 25 ül-
keden yarışmacılar arasında 3’üncülük 
tacını giydi. Aynı zamanda dizi ve film-
lerde de oyunculuk yapan Çiçek, fut-
bol aşkından kopamadı. Podyumlarda-
ki başarısını yeşil sahalara da taşımak 
isteyen Nevide Çiçek, yeni sezon için 
1207 Antalyaspor Kadın Futbol takımı-
na transfer oldu. Takımıyla başarılı bir 
sezon geçirmek isteyen genç futbolcu, 
sahaya çıkacağı günü sabırsızlıkla bek-
liyor.

Futbol tutkusunun çocukluktan gel-
diğini söyleyen Nevide Çiçek, “Orta-
okul yıllarımda arkadaşlarımla maç 
yapmaya başladım. Sonrasında da ho-
calarımın destekleriyle kendimi yeşil 
sahalara atıp göstermek istedim. Ortao-
kuldayken kadın futbol takımına seçil-
dim. Defans mevkisinde oynuyordum. 
Aynı zamanda modellik yapıyorum. 
Bu konuda da hocalarım çok anlayış-
lı. Gelemediğim zamanlarda beni anla-
yışla karşılıyorlar. Sonrasında yaptığım 
ek idmanlar için program hazırlıyorlar. 
Modelliğe Lübnan’da düzenlenen yarış-
ma ile başladım. Orada Türkiye’yi tem-
sil ettim ve tacımı kazandım. Sonrasın-
da Rusya’da düzenlenen yarışmada 25 
ülke arasında 3’üncü oldum” dedi. DHA

Podyumdan inip
yeşil sahalara çıktı

BAşkAN AkçAy PeRsoNelİ dİNledİ

GÜNÜN BANKOSU 
1.AYAK ÇİKOK AĞA (5)
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Ölçme, Seçme ve Yerleştirme Merkezi Baş-
kanlığı (ÖSYM) tarafından gerçekleştirilen 
Yükseköğretim Kurumları Sınavı (YKS) yer-
leştirme sonuçları açıklandı. 2024 YKS sonuç-
larına göre Akdeniz Üniversitesi’nin lisans ve 
ön lisans kontenjanının tamamı doldu. So-
nuçlara göre okul birincisi ve 34 yaş üstü ka-
dın kontenjanları ile birlikte lisans program-
larına yerleşen sayısı 5 bin 637, ön lisans 
programlarına yerleşen sayısı 5 bin 810 ola-
rak gerçekleşti.

12 MYO’DA YÜZDE 100 DOLULUK

Yerleştirme sonuçlarında ek kontenjanlar 
hariç tutulduğunda Tıp, Hukuk, Ziraat, Diş 
Hekimliği, Turizm Fakültesi başta olmak üze-
re toplam 24 fakülteden 23’ünde ve 12 mes-
lek yüksekokulunun tüm programlarında 
yüzde 100 doluluk oranına ulaşıldı. Yükse-
köğretim Kurulunca, daha önce herhangi bir 
lisans programından mezun olmayanların li-
sans veya ön lisans, daha önce bir önlisans 
programından mezun olanların ise sadece li-
sans programları için ayrılan kontenjanları 
tercih edebildikleri 34 yaş üstü kadınlara Ak-
deniz Üniversitesi’nde ayrılan 122 lisans kon-
tenjanına 115 öğrenci, 165 ön lisans konten-
janına 157 öğrenci yerleşti.

REKTÖR ÖZKAN’DAN YENİ 
ÖĞRENCİLERE TEBRİK

Üniversiteyi kazanan öğrencilerin büyük 
bir emek ve azimle bu başarıyı elde ettikle-

rini belirten Rektör Prof. Dr. Özlenen Özkan, 
“Öğrencilerimiz, yılların birikimi ile zorlu sı-
navları geride bırakarak, hayatlarını şekillen-
direcekleri bir eğitim-öğretim sürecine adım 
attılar. Üniversite, sadece akademik bir or-
tam değil, aynı zamanda sosyal ve kültü-
rel faaliyetlerle zenginleşen, bireylerin hayat 
boyu hatırlayacakları anılarla dolu bir dö-
nemdir. Akdeniz Üniversitesi olarak, öğren-
cilerimizi bu dönemde en iyi şekilde destek-
leyerek, onları geleceğe hazırlamak için tüm 
gayretimizle çalışacağız” dedi.

Rektör Özkan, Akdeniz Üniversitesi’nin ala-

nında öncü akademik kadrosu ile ülkemi-
zin yarınlarına katkı sağlamaya devam et-
tiğini vurgulayarak, “Üniversitemiz, güçlü 
akademik kadrosu ile öğrencilerini en iyi şe-
kilde yetiştirerek, ülkemize faydalı bireyler 
kazandırmayı hedefliyor. Eğitilen her bireyin, 
toplumumuza daha da büyük katkılar sağ-
layacağına yürekten inanıyorum. Öğrencile-
rimizin, üniversitemizin sunduğu imkanlarla 
hem kaliteli bir eğitim alacaklarına hem de 
burada geçirecekleri dönemin hayatlarında 
unutulmaz bir yere sahip olacağına inanıyo-
rum” şeklinde konuştu.  DHA

KEPEZ Belediyesi’nin ilçede-
ki mahallelerde 1 ay boyun-
ca sürdüreceği ‘Kepez’de Park-
lar Şenleniyor’ etkinlikleri tüm 

hızıyla devam ediyor. Bu hafta Kültür 
Mahallesi’nde düzenlenen etkinlikte, 
çocuklar birbirinden güzel aktivitelerle 
gönüllerince eğlendi.

Etkinlikte, çocuklar maskot şovdan 
palyaço gösterisine, yüz boyamadan 
animasyona, balon şovdan sihirbaz ve 
jonglör gösterilerine kadar pek çok ak-
tiviteyle eğlence dolu saatler geçirdi. 
Aileler de renkli gösterileri çocuklarıy-
la birlikte keyifle izledi.

KİTAP OKUMA İMKANI

Kepez Belediye Başkan Yardımcı-
sı Evrim Yalçın, etkinliğe katılarak ço-
cukların şenlik heyecanına ortak oldu. 
Kepez Belediye Başkanı Mesut Koca-
göz’ün, çocuklara ve ailelerine selam-
larını ileten Başkan Yardımcısı Yalçın, 
“Çocuklar, mutlu muyuz? Çocuklar, 
mesut muyuz? Daha mutlu, daha da 
mesut olacağız. Bu etkinliklerimiz sizin 
için devam edecek. Bütün mahalleleri-

mizde çocuklarımız için bu etkinlikleri 
sürdüreceğiz” diyerek, çocuklara iyi eğ-

lenceler diledi. Etkinlik alanında yeri-
ni alan Kepez Belediyesi’nin gezici kü-

tüphanesi OKUBÜS’te çocuklara kitap 
okuma imkanı sunuldu.  DHA

KEMER Belediyesi Şehit Ömer 
Halisdemir Meclis Toplantı Sa-
lonu’nda düzenlenen toplantıya 
Kemer Belediye Başkanı Neca-
ti Topaloğlu, Başkan yardımcıları 
Emin Gül, Gülsüm Bal, Mehmet 
Derya Baytekin, Arslanbucak 
Mahalle Muhtarı Pınar Balaman, 
Beldibi Mahalle Muhtarı Bayram 
Ali Talih, Beycik Mahalle Muh-
tarı Caner Kavuz, Çamyuva Ma-
halle Muhtarı Rıdvan Vicir, Kiriş 
Mahalle Muhtarı Faiz Çetin, Kuz-

dere Mahalle Muhtarı Serkan 
Günay, Merkez Mahalle Muhtarı 
Yusuf Salova, Tekirova Mahalle 
Muhtarı Mustafa Barış, Ulupınar 
Mahalle Muhtarı Salih Sarıca ve 
Yeni Mahalle Muhtarı Münev-
ver Erkal, Kemer Belediyesi Mec-
lis üyeleri Mustafa Bilici, Musta-
fa Çelik, Sema Özdemir, Mehmet 
Akın, Semih Top ve Cansın Efir, 
Kemer Belediyesi birim müdürle-
ri ve muhtarlar katıldı. 
HABER MERKEZİ 

Büyükşehir Belediyesi Aslan Balığı yakala-
ma yarışması ve Tadım etkinliği düzenliyor. 18 
Ağustos Pazar günü konyaaltı Varyant ekdağ 
Tesisi önünde düzenlenecek yarışma için kayıtlar 
sürüyor. Antalya Büyükşehir Belediyesi, kızılde-
niz’den Süveyş kanalı yoluyla Akdeniz’e ulaşan 
ve deniz ekosistemine ciddi zararlar veren zehirli 
aslan balığına karşı mücadele amacıyla her yıl 
düzenlediği yarışmayı bu yıl da gerçekleştiriyor. 

4. yabancı ve istilacı Tür Aslan Balığı yakalama 
yarışması ve Tadım etkinliği, 18 Ağustos 2024 
tarihinde saat 08.00’de konyaaltı Varyant ek-
dağ Sosyal Tesisi önünde yapılacak.

yarışmaya katılmak isteyenler, bilgi ve kayıt 
için 0242 249 54 99 numaralı telefonla irtibata 
geçebilir. hem çevre bilinci oluşturmak hem de 
denizleri korumak adına önemli bir fırsat sunan 
bu etkinlik tüm deniz tutkunlarını bekliyor.  İHA

Kepezli çocuKlar
doyasıya eğlendi
Kepez Belediyesi, ‘Kepez’de Parklar Şenleniyor’ etkinlikleri kapsamında Kültür 
Mahallesi’nde çocuklar için birbirinden renkli ve eğlenceli aktiviteler düzenledi

2023 yılında Ukrayna Antalya Kon-
solosu görevine gelen Oleksandr Voro-
nin, Antalya’da ikamet izni olan 15 bin 
272 Ukraynalı yaşadığını belirterek, 
Ukrayna vatandaşlarının inşaat, tekstil 
ve gıda sanayi, bilgi teknolojisi, turizm, 
ulaşım ve hizmet sektörü gibi alanlar-
da aktif olarak ticari faaliyetlerde bu-
lunduğunu söyledi.

Savaş sonrası Cumhurbaşkanı Re-
cep Tayyip Erdoğan’ın barış girişimleri-
ni hatırlatan ve teşekkür eden Voronin, 
“Türkiye, Kırım Özerk Cumhuriyeti dâ-
hil olmak üzere Ukrayna’nın uluslara-
rası olarak tanınan sınırları dâhilinde 
toprak bütünlüğünü desteklediğini sü-
rekli olarak beyan etmiştir. Türkiye’nin 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdo-
ğan’ın barış girişimlerini hatırlıyor ve 
takdir ediyoruz” dedi.

Antalya’da açıklanan son verilere 
göre 100 bin 692 yabancı uyruklu şah-
sın oturma izni bulunuyor.   İHA

Ticari yapısı ve doğal güzelliği 
Ukraynalıların tercihi oldu

‘Aslan Balığı 
Yakalama’ 
Yarışması 

düzenlenecek

Topaloğlu muhtarlarla buluştu

akdeniz Üniversitesi’ne
11 bin yeni öğrenci
Akdeniz Üniversitesi’nde YKS yerleştirme sonuçlarına göre lisans ve ön lisans kontenjanları 

yüzde 100 doldu. Akdeniz Üniversitesi ailesine 11 bin 447 yeni öğrenci katıldı

Corendon Airlines’ta üst düzey atama
CORENDON Airlines, önemli bir atamayla 

kadrosunu güçlendirdi. Pınar Pehlivan, Coren-
don Airlines’ın Kurumsal İletişim ve Pazarlama 
Kıdemli Müdürü oldu.

Corendon Airlines’ın marka iletişimi çalış-
malarına yeni dönemde Pınar Pehlivan liderlik 
ediyor. Corendon Airlines’ın Kurumsal İletişim 
ve Pazarlama Kıdemli Müdürü olan Pehlivan’ın 
sorumlulukları arasında; Corendon Airlines’ın 
yurt içi ve yurt dışı marka yönetim stratejisi-
ni oluşturmak ve marka performansını gelişti-
rici faaliyetler planlamak bulunuyor. Bununla 
beraber Pınar Pehlivan; reklam, halkla ilişki-
ler, sponsorluk, etkinlik yönetimi, sosyal med-
ya gibi alanların etkin kullanımı için iş ortakla-

rının koordinasyonunu ve efektif bir kurumsal 
iletişim yapısının tesis edilmesini sağlayacak.

İzmir Amerikan Kız Koleji ardından Dokuz 
Eylül Üniversitesi İşletme Bölümü mezunu 
olan Pınar Pehlivan, daha önce Alarko Turizm 
Grubu-Hillside’da Misafir İlişkileri Yöneticisi ve 
Misafir Hizmetleri Bölüm Müdürlüğü, Yedi İle-
tişim Ajans Müdürü, Gloria Sports Arena’da Pa-
zarlama Müdürü, The Land of Legends’ta Pa-
zarlama ve PR Müdürü ve Band Turizm AŞ’de 
Kurumsal İletişim ve Pazarlama Grup Müdü-
rü olarak görev yaptı. Pehlivan ayrıca Ocak 
2018’de kurulan Marka Yönetimi ve Pazarlama 
Stratejileri Danışmanlığı veren PH Organizas-
yon’un kurucu üyesi idi.  İHA

MURATPAŞA Belediyesi’nin 
eğitim kurumlarına ilkokul-
da başlayıp üniversite hazırlık 
kursuyla devam eden Onur 
Ege Koç, YKS sayısal puan tü-
ründe Türkiye 10 bin 634’ün-
cüsü oldu. Ege Üniversitesi 
Diş Hekimliği Fakültesi’ni ka-
zanan Koç, “Bu sonuç Murat-
paşa Gençlik Eğitim Merke-
zi (MURGEM) sayesinde oldu” 
dedi.

Muratpaşa Belediyesi’nin 
gençlerin üniversite hayali-
ni gerçeğe dönüştüren MUR-
GEM, 2024 YKS’de yüzde 
87’lik başarı oranına ulaş-
tı. MURGEM’in 498 öğrenci-
sinden 432’si bir üniversite-
ye yerleşirken 91 öğrenci ise 
tercih yapmadı, hayalleri-
ni gelecek yıla bıraktı. MUR-
GEM’in en iyi dereceleri sayı-
sal puan türünde Türkiye 10 
bin 634’üncü olan Onur Ege 
Koç’tan, sözel puan türünde 
ise Hazar Selimoğlu’dan geldi. 
Selimoğlu, Türkiye 1273’üncü-

sü oldu.
Muratpaşa Belediyesi’nin 

Zeytinköy Destek Eğitim Kur-
su Merkezi’nde ilkokuldan iti-
baren eğitim alan MURGEM 
mezunu Koç, “İlk ve ortaöğre-
timden sonra 10 ve 11’inci sı-
nıfta MURGEM’deydim. Hoca-
larımız dönem boyunca hem 
kaliteli eğitim verdiler hem 
de bunu eğlenceli bir şekilde 
yaptılar. Bu sonuç MURGEM 
sayesinde oldu” diye konuştu. 
Tercih döneminde de MUR-
GEM öğretmenlerinden des-
tek aldığını ve üniversitelerin 
tek tek profesör sayılarını çı-
kararak çalıştıklarını anlatan 
Koç, “Tercihlerimi sıraladık ve 
ilk tercihim olan Ege Üniversi-
tesi Diş Hekimliği Fakültesi’ni 
kazandım” dedi. Başarılı öğ-
rencinin velisi Özlem Koç “İlgi 
göstermezlerse diye kaygılan-
dık ama burada idealist öğret-
menler var. Müthiş derecede 
memnunuz. Teşekkür ederiz” 
dedi.  DHA

MURGEM kAzAndıRdı
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